
 Protokół  XVIII Sesji Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

w dniu 14 września  2016 roku 

 

Proponowany porządek obrad : 
 
  1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

  2. Przyjęcie porządku obrad. 

  3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

  4. Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami - informacja. 

  5. Interpelacje Radnych. 

  6. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Tarnobrzeskiego o dokonanej analizie oświadczeń  

       majątkowych za 2015 rok radnych Powiatu Tarnobrzeskiego. 

  7. Informacja Starosty Tarnobrzeskiego o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 2015 rok  

       Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, Kierowników jednostek organizacyjnych  

       Powiatu oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty. 

  8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2017 zadania pn. „Rozbudowa      

    drogi  powiatowej  Nr 1127R – ulica Kościuszki w Nowej Dębie, 

             b) udzielenia w 2017 roku pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski., 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz  

    szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Tarnobrzeski, z uwzględnieniem szkół  

     ponadgimnazjalnych    prowadzonych przez samorządy gmin, mających siedzibę na terenie      

     Powiatu Tarnobrzeskiego, 

d) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok. 

   9. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 10. Zamknięcie obrad sesji.        

 

Ad 1 ). 

Otwarcia sesji dokonał Pan Dominik Szewc -  Przewodniczący Rady Powiatu Tarnobrzeskiego 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy – 16 radnych – 1 radny nieobecny. ( Lista obecności  

w załączenia – Zał. Nr 1 ) 

 

Ad 2 ). 

Prowadzący obrady odczytał  porządek obrad. Nikt z radnych nie wniósł uwag do proponowanego 

porządku obrad. 
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Poinformował radnych o proponowanej i wniesionej przez Zarząd zmianie porządku obrad poprzez 

dodanie do punktu 8 ppkt „d” projektu uchwały dodatku :  „zmiany budżetu Powiatu 

Tarnobrzeskiego na 2016 rok  z autopoprawką”. ( Zał. Nr 2 ). 

Prowadzący obrady  poddał pod głosowanie zaproponowany zmieniony porządek obrad. 

„ZA”  głosowało 16 radnych – jednogłośnie wszyscy obecni.. 

Wręczono rannym projekt uchwały z autopoprawką. 

 

Ad 3 ). 

Protokół z posiedzenia XVII sesji  - został przyjęty jednogłośnie i podpisany-16 głosów „ZA”. 

 

Ad 4 ).  

Działalność Zarządu Powiatu i Starostwa Powiatowego w okresie między sesjami – przedstawił   

Sekretarz Powiatu Pan Kazimierz Błasiak - ( zał. Nr 3 ). 

Po wystąpieniu Sekretarza Powiatu nikt z radnych nie wniósł uwag ani pytań. 

 

Ad 5 ). 

Przystąpiono do interpelacji radnych. 

Od ostatniej sesji na moje ręce do dnia dzisiejszego wpłynęły dwie interpelacje pisemne złożone w 

dniach 12 i 13 września b.r. przez radnego Pana Marka Ożga, a dotyczyły: 

- budżetu na 2016 rok Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie, 

- wydatków budżetu Powiatu na działania promocyjne  w 2016 roku w gminie Grębów. 

Na interpelacje dot. wydatków SOSzW w Grębowie radny otrzymał odpowiedź dzisiaj. 

Na drugą interpelację odpowiedź jest przygotowywana. 

Na zadane przez Przewodniczącego Rady Pytanie: „Czy odpowiedź na pierwszą interpelację 

satysfakcjonuje Pana radnego ?” radny Marek Ożga stwierdził że nie jest odpowiedź na jego 

interpelację. Pytanie dotyczyło konkretnie kwoty 375 tyś. zł, że  będzie ją trzeba przekazać do 

budżetu Ośrodka, gdyż w przeciwnym razie zostanie ona zwrócona do budżetu Państwa. Chodziło 

na jakie cele będzie przeznaczona i kiedy będzie przekazana. Złożył w tym miejscu powtórną 

interpelację w tym temacie oraz drugą ustną dot. drogi: Alfredówka – Ciosy – Wydrza. 

W części położonej na terenie gm. Grębów ok 3 km , a na odcinku Grębów – Klonowe ok 1.600 m 

przejazd jest niemożliwy – należało by udrożnić przejazd. 
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Starosta odpowiadając zaoferował wyjazd na wizję lokalna z radnym Ożga w drugiej połowie 

przyszłego tygodnia. 

Kolejnym zgłaszającym interpelację był radny Tadeusz Rękas, a dotyczyły one: 

1. udziału radnych z danego terenu w odbiorach inwestycji i ich udziału w wykonywanych 

projektach – jako czynnik społeczny, 

2. malowania dróg – pasów w drogach poniżej 6m tzw. malowania krawędziowego w terenie 

niezabudowanym, szczególnie chodzi o drogę w miejscowości Orliska. 

3. na jakim etapie jest projektowanie modernizacji chodnika w Sokolnikach? 

Odpowiedzi na bieżące pytania udzielił obecny na sesji Kierownik Zarządu Dróg Piotr Boroń. 

Starosta zaproponował, że o ile znajdą się w Zarządzie Dróg środki to podjęte będą takie działania. 

Radny Marek Ożga zapytał jak to się dzieje że malowane są osie na drogach o szerokości poniżej 

5m?. 

Radna Danuta Serafin zgłosiła problem nierówności nawierzchni drogi Cygany – Chmielów. 

Radna Krystyna Rusin zgłosiła z kolei sprawę drogi powiatowej w miejscowości Knapy i 

ograniczenia na niej wjazdu samochodów ciężarowych, gdyż samochody nadal wjeżdżają. 

Poruszyła również kwestię remontów wjazdów i chodników w Woli Baranowskiej. 

Kierownik Boroń stwierdził, że postawiony będzie znak wjazdu samochodów powyżej 10t, a 

remonty wjazdów mi chodników będą sukcesywnie realizowane. 

Kierownik Piotr Borycki poinformował o składzie Komisji Odbiorowej a czynnik społeczny jest 

powiadamiany. 

Podsumowując dyskusję Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak zapewnił, że czynnik społeczny 

uczestniczył  będzie w odbiorach. 

 

Ad 6). 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Tarnobrzeskiego o dokonanej analizie oświadczeń  

majątkowych za 2015 rok radnych Powiatu Tarnobrzeskiego. 

 

Z informacją powyższą zapoznał radnych osobiście Przewodniczący Rady. ( Zał. Nr  4 ). 

Nie wniesiono uwag do powyższej informacji. 

 

Ad 7). 

Informacja Starosty Tarnobrzeskiego o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych za 2015 rok  
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Członków Zarządu, Sekretarza Powiatu, Skarbnika Powiatu, Kierowników jednostek organizacyjnych  

Powiatu oraz osób wydających decyzje administracyjne w imieniu Starosty. 

Z ta informacja zapoznał radnych z kolei Starosta Paweł Bartoszek. ( Zał. Nr 5 ). 

Również i do tej informacji nie wniesiono uwag i zastrzeżeń 

 

Ad 8).  

Następny punkt porządku obrad dot. podjęcia uchwał w sprawach : 

a) zaciągnięcia zobowiązania dotyczącego finansowania w roku 2017 zadania pn. „Rozbudowa      

    drogi  powiatowej  Nr 1127R – ulica Kościuszki w Nowej Dębie, 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną do przedstawionego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący Komisji 

Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych -  jednogłośnie. 

             b) udzielenia w 2017 roku pomocy finansowej dla Gminy Baranów Sandomierski., 

Omówienia powyższego projektu uchwały dokonał również Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak. 

Opinię pozytywną do przedstawionego projektu przedstawił również Pan Jerzy Sudoł – Przewodniczący 

Komisji Promocji, Rozwoju Gospodarczego i Finansów. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych -  jednogłośnie. 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadgimnazjalnych oraz  

    szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Tarnobrzeski, z uwzględnieniem szkół  

     ponadgimnazjalnych    prowadzonych przez samorządy gmin, mających siedzibę na terenie      

     Powiatu Tarnobrzeskiego, 

Również i treścią projektu tej uchwały zapoznał radnych Sekretarz powiatu Kazimierz Błasiak, a opinię 

pozytywną przedstawiła Krystyna Kozieja – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Zdrowia. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych -  jednogłośnie. 

d) zmiany uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2016 rok z autopoprawką. 

Z treścią tego projektu uchwały zapoznała radnych Skarbnik Powiatu Elżbieta Wojciechowska. 

Opinię pozytywną do tego projektu przedstawił Pan Jerzy Sudoł  – Przewodniczący KP,RG i F. 

Przystąpiono do głosowania. „ZA” głosowało 16 radnych wszyscy obecni na posiedzeniu. 

W tym miejscu wyczerpano porządek uchwalania uchwał. 

 

Ad 9). 

W sprawach bieżących i wolnych wnioskach nikt z radnych nie zabrał głosu. 
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Ad 10).  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu zamknął obrady XVIII Sesji 

Rady Powiatu Tarnobrzeskiego V kadencji. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołował: 

 

Andrzej Siedlak 


